

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 25 April 2023,
The Results of Balloting for Part 2 of Session A :**

Group 2 of Part 2 of Session A - Check-in Timeslot: 11:50 a.m. to 12:00 noon.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，
第 A 節第 2 部份抽籤結果：

第 A 節第 2 部份組別 2 - 報到時段：11:50 a.m.至 12:00 noon.

Page 頁 1/5

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
8A	CT1UC004D	10C	CG1UA016D	13B	ML1UA063D	16A	CT1UA873D	18C	ML1UB696D
8B	CT1UB904D	11A	CT1UB833D	13C	CT1UB386D	16B	ML1UA533Y	19A	CT1UB842D
8C	ML1UB622D	11B	ML1UA354D	14A	CT1UA354D	16C	ML1UB037D	19B	ML1UB736D
9A	RC1UA086D	11C	CT1UA095Y	14B	RC1UA588D	17A	CT1UB446D	19C	CG1UA011D
9B	ML1UB166D	12A	ML1UB902D	14C	ML1UB207Y	17B	CT1UA069D	20A	ML1UB978D
9C	CT1UB432D	12B	RC1UA152D	15A	ML1UB982D	17C	RC1UA585D	20B	ML1UB785D
10A	CT1UA831Y	12C	ML1UA395D	15B	RC1UA265D	18A	ML1UB698Y	20C	CT1UA232D
10B	CT1UA084D	13A	ML1UA277D	15C	CT1UA288D	18B	CT1UB035D	21A	ML1UB405D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Part 2 of Session A.
* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與的第 A 節第 2 部份的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Part 2 of Session A :

Group 2 of Part 2 of Session A - Check-in Timeslot: 11:50 a.m. to 12:00 noon.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 A 節第 2 部份抽籤結果：

第 A 節第 2 部份組別 2 - 報到時段：11:50 a.m.至 12:00 noon.

Page 頁 2/5

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
21B	RC1UA134D	24A	ML1UA955D	26C	ML1UA031D	29B	CT1UB971D	32A	ML1UA294D
21C	CT1UA843D	24B	ML1UA191D	27A	CT1UA856D	29C	CT1UB228D	32B	ML1UB628Y
22A	CT1UB315D	24C	ML1UA861D	27B	ML1UA900D	30A	RC1UA349D	32C	CT1UA102D
22B	RC1UA601D	25A	ML1UB536D	27C	CT1UA726D	30B	ML1UB744D	33A	ML1UB071D
22C	CT1UB631D	25B	ML1UA348D	28A	CG1UA133D	30C	CT1UB201D	33B	CT1UB498D
23A	ML1UB503D	25C	ML1UA105D	28B	CT1UC041D	31A	CT1UA711D	33C	CT1UB858D
23B	CT1UB272D	26A	ML1UA120D	28C	ML1UA222D	31B	ML1UB810D	34A	CT1UA528D
23C	CT1UA030D	26B	CT1UA898D	29A	CT1UC001D	31C	ML1UB592D	34B	ML1UA798D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Part 2 of Session A.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與的第 A 節第 2 部份的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Part 2 of Session A :

Group 2 of Part 2 of Session A - Check-in Timeslot: 11:50 a.m. to 12:00 noon.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 A 節第 2 部份抽籤結果：

第 A 節第 2 部份組別 2 - 報到時段：11:50 a.m.至 12:00 noon.

Page 頁 3/5

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
34C	CT1UB255D	37B	CG1UA118Y	40A	ML1UB449D	42C	RC1UA584Y	45B	CT1UC018D
35A	ML1UB821D	37C	ML1UB925Y	40B	CT1UB841Y	43A	ML1UA342D	45C	ML1UB935D
35B	ML1UB752D	38A	CT1UA264D	40C	ML1UA513D	43B	ML1UA264D	46A	CT1UC007D
35C	CT1UA401D	38B	CT1UB213D	41A	ML1UB699D	43C	ML1UA111D	46B	ML1UB062D
36A	ML1UA699D	38C	RC1UA089D	41B	ML1UB366D	44A	ML1UB270D	46C	CT1UC036D
36B	CG1UA023D	39A	CT1UA218D	41C	ML1UA853D	44B	ML1UB357D	47A	CT1UB863D
36C	ML1UB061D	39B	CT1UA314D	42A	ML1UB012D	44C	ML1UB734D	47B	ML1UA411D
37A	CT1UA386D	39C	ML1UB388D	42B	ML1UB965D	45A	CT1UB264D	47C	ML1UB851D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Part 2 of Session A.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與的第 A 節第 2 部份的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 25 April 2023,
The Results of Balloting for Part 2 of Session A :

Group 2 of Part 2 of Session A - Check-in Timeslot: 11:50 a.m. to 12:00 noon.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，
第 A 節第 2 部份抽籤結果：

第 A 節第 2 部份組別 2 - 報到時段：11:50 a.m.至 12:00 noon.

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
48A	ML1UA357Y	50C	CT1UB961D	53B	CT1UA037D	56A	CT1UB918D	58C	CG1UA292D
48B	CT1UA861D	51A	ML1UB811D	53C	ML1UA244D	56B	HK1UA173D	59A	ML1UB429D
48C	ML1UB756D	51B	RC1UA384D	54A	ML1UA619Y	56C	ML1UA212D	59B	CT1UA024D
49A	CT1UA234D	51C	CT1UB241D	54B	CT1UA179D	57A	ML1UA079D	59C	ML1UB927D
49B	CT1UA225D	52A	ML1UB508D	54C	CG1UA290D	57B	CT1UA516D	60A	ML1UA736D
49C	CG1UA295D	52B	ML1UA480D	55A	CT1UB822D	57C	RA1UA007D	60B	ML1UA069D
50A	ML1UB039D	52C	CT1UA080D	55B	ML1UB217D	58A	CG1UA034D	60C	ML1UA183D
50B	CT1UB371D	53A	CT1UB162D	55C	CT1UB510D	58B	RA1UA030D	61A	ML1UA124D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Part 2 of Session A.
* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與的第 A 節第 2 部份的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 25 April 2023,
The Results of Balloting for Part 2 of Session A :

Group 2 of Part 2 of Session A - Check-in Timeslot: 11:50 a.m. to 12:00 noon.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，
第 A 節第 2 部份抽籤結果：

第 A 節第 2 部份組別 2 - 報到時段：11:50 a.m.至 12:00 noon.

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
61B	ML1UB897D	64A	CT1UA278D	66C	RC1UA146D	69B	ML1UA779Y	72A	CT1UB018D
61C	HK1UA167D	64B	ML1UA477D	67A	ML1UB019D	69C	CT1UA253D	72B	HK1UA065D
62A	ML1UB739D	64C	CT1UA578D	67B	CT1UB251D	70A	CT1UA377D	72C	ML1UB496D
62B	CT1UA604D	65A	ML1UA311D	67C	CT1UA404D	70B	CT1UC027D	73A	CT1UB171Y
62C	CG1UA139D	65B	ML1UB581D	68A	ML1UB949D	70C	CT1UB900D	73B	ML1UB441D
63A	RC1UA330D	65C	ML1UB433D	68B	CT1UB859D	71A	RC1UA586Y	73C	HK1UA007D
63B	ML1UB726D	66A	ML1UB410D	68C	ML1UA166D	71B	CT1UA086D		
63C	CT1UC022D	66B	CT1UB468D	69A	CT1UA027D	71C	CT1UB827D		



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Part 2 of Session A.
* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與的第 A 節第 2 部份的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。